
 

Missie
•	 De	raad	versterken	bij	zijn	kaderstellende	en		
controlerende	rol

•	 Het	gevoerde	beleid	onderzoeken	om	toekomstgerichte		
aanbevelingen	te	doen

•	 Bijdragen	aan	het	inzicht	over	de	doelmatigheid,	effectiviteit		
en	rechtmatigheid	van	het	beleid

•	 Advisering	over	bestuurlijke	processen;
•	 Oog	hebben	voor	het	perspectief	van	inwoners
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Feiten, communicatie en afstemming
 •	 	De	Rekenkamer	heeft	11	keer	vergaderd	
•	 De	Auditcommissie	heeft	5	keer	vergaderd	in	aanwezigheid	van		de	
Rekenkamer

•	 Door	de	Rekenkamer	zijn	8	berichten	in	de	Raadgever	geplaatst
•	 Om	het	onderzoek	‘Melden	op	de	kaart,	wat	is	het	waard?’	breed	
kenbaar	te	maken	is	een	persbericht	verstuurd

•	 Om	het	onderzoek	naar	de	Regio	Stedendriehoek	in	goede	banen	
te	leiden	is	6	keer	vergaderd

•	 Met	de	Adviesraad	Sociaal	Domein	heeft	2	keer	
	 afstemming	plaatsgevonden
•	 De	Rekenkamer	heeft	3	presentaties	gegeven	tijdens	
	 een	informerende	tafel			

Het jaar in beeld
Het	jaar	2023	was	een	bijzonder	jaar.	Het	was	een	overgangsjaar	in	verband	
met	de	invoering	van	de	wet	Versterking	Decentrale	Rekenkamers.	Door	de	
invoering	van	deze	wet	moesten	lokaal	verordeningen	worden	aangepast,	
werden	Rekenkamer-commissies		Rekenkamers	en	moesten	nieuwe	leden	
worden	benoemd	of		huidige	leden	worden		herbenoemd.		

Voor	collega	Flores	Boom	was	dit	een	natuurlijk	moment	om	af	te	treden.	
We	zijn	dus	op	zoek	gegaan	naar	een	nieuw	lid.	Met	een	kleine	hobbel	hebben	
we	deze	begin	2024	gevonden	in	de	persoon	van	Rixt	de	Jong.	Wij	zien	uit	
naar	de	samenwerking	met	haar!

Ook	een	bijzonder	jaar	omdat	we	veel	onderzoeken	tegelijk	hadden	lopen.
Waaronder	een	onderzoek	met	8	rekenkamers	samen.	Dat	op	zichzelf	is	al	een	
bijzonderheid.	En	tenslotte	hebben	we	door	al	deze	activiteiten	dit	jaar	ons	
budget	voor	het	eerst	in	jaren	lichtelijk	overschreden.	Hier	zijn	we	niet	trots	op,	
wel	op	wat	dat	heeft	opgeleverd.

In	2023	is	het	budget	met	zo’n	€	6.900	overschreden.	Dat	is	de	eerste	keer	dat	de	

rekenkamer	een	overschrijding	moet	rapporteren	in	het	jaarverslag.	De	oorzaak	is	

de	dat	we	drie	onderzoeken	tegelijkertijd	hebben	opgepakt.	Op	aandringen	van	de	

gemeenteraad	hebben	wij	het	onderzoek	Regio	Stedendriehoek	aan	het	program-

ma	toegevoegd.	De	samenwerking	met	de	collega	rekenkamers	hebben	we	als	een	

kans	gezien	om	op	zinvolle	wijze	een	onderzoek	naar	een	Gemeen-schappelijke	

Regeling	uit	te	voeren.	Door	fasering	hadden	we	gehoopt	de	onderzoeken	beter	te	

kunnen	verdelen	over	de	verschillende	jaren.	Dat	is	niet	gelukt.	Daarnaast	merken	

wij	dat	de	tarieven	van	externe	bureau’s	fors	zijn	gestegen.		Dat	heeft	consequen-

ties	voor	het	uitvoeren	van	toekomstige	onderzoeken.

Afgeronde onderzoeken
•	 In	2023	is	een	rekenkamerbrief	Verkenning	VTH	beleid	(Vergunningverlening,	
Toezicht		en	Handhaving)	naar	de	raad	gestuurd.	Het	was	een	eerste	toets	naar	
de	uitvoering	van	het	VTH	beleidsplan	2020-2024	en	naar	de	voorbereiding	van	
de	gemeente	op	de	nieuwe	Wet	kwaliteitsborging	voor	het	bouwen	(Wkb).	In	
deze	brief	zijn	enkele	adviespunten	opgenomen.

•	 In	december	2023	het	rapport	“Melden	op	de	kaart,	wat	is	het	waard?”	aan	de	
raad	aangeboden.	Dit	is	een	onderzoek	naar	het	in	2022	ingevoerde	digitale	
meldsysteem	waarmee	inwoners	zorgen	en	problemen	over	het	beheer	van	de	
openbare	ruimte	kunnen	melden.

•	 In	2022	zijn	we	samen	met	7	andere	rekenkamers	een	onderzoek	gestart	naar	
het	nut	van	de	samenwerking	in	de	Regio	Stedendriehoek	(voorheen:	Cleantech	
regio).	Het	onderzoeksrapport	is	in	januari	2024	naar	de	raad	toegestuurd.

Onderhanden onderzoeken

 Dit	jaar	zijn	we	gestart	met	een	onderzoek	naar	de	uitvoering	van	de	nieuw	Wet	
inburgering	2021.	De	wet	regelt	de	inburgering	van	statushouders	in	de	gemeente.	
Na	twee	jaar	ervaring	met	de	uitvoering		maakt	de	Rekenkamer	een	tussenstand	op.	
Het	onderzoeks-rapport	is	in	december	voor	ambtelijk	wederhoor	naar	de	organisa-
tie	toegestuurd.	Vervolgens	is	bestuurlijk	wederhoor	gestart.	Het	rapport	zal	in	het	
eerste	kwartaal	van	2024	aan	de	raad	worden	aangeboden.
De	rekenkamerbrief	VTH	leidt	er	toe	dat	er	binnenkort	een	herijkt	document	beleids-
document	naar	de	raad	wordt	toegestuurd.	Ook	de	aanbevelingen	van	het	onder-
zoek	Regio	Stedendriehoek	zijn	door	het	college	positief	ontvangen.

Financiën 2023
Budget:			 € 33.200
Realisatie:	 € 40.095

Financiën 2024
Budget:			 € 33.200

Jaarprogramma 2024

De	Rekenkamer	is	sinds	kort	weer	volledig.	Daarom	zijn	later	dan	anders,	
bezoeken	aan	fracties	gepland	en	uitgevoerd.	Met	deze	bezoeken	hebben	
we	informatie	opgehaald	zodat	onze	keuze	voor	onderzoeksonderwerpen	
voldoende	aansluit	bij	wat	de	raad	bezighoudt.	Op	basis	hiervan	hebben	
wij	twee	onderwerpen	geselecteerd	die	wij	nader	zullen	onderzoeken.	
Dat	zijn:	Jeugdbeleid	en	Communicatie.	Op	basis	van	deze	nadere	onderzoeken	
bepalen	we	de	definitieve	keuze	voor	het	onderzoekonderwerp,	de	onder-
zoeksvraag	en	de	eventuele	volgorde	en	planning.


